



WAVE 50 ml 1,69 fl.oz.

Cap: PP
Pump: PP, TPE, PE
Container: PP, PE

WAVE 30 ml 1,01 fl.oz.

Cap: PP
Pump: PP, TPE, PE
Container: PP, PE

WAVE 15 ml 0,51 fl.oz.

Cap: PP
Pump: PP, TPE, PE
Container: PP, PE

Mögliche Designs **Possible Designs**

Standard colours without surcharge:

- Transparent
- White
- Black – glossy or matt

Colour matching:
All visible parts in your favourite colour on demand

Decoration:
- Silk-screen printing
- Hot stamping

Custom solutions

Customised design of several components on demand

Technical support

Eine Pumpe für alle Flaschengrößen
One pump for all container sizes



Die Version mit Rastung ermöglicht eine einfache Topfil-Abfüllung.
The version SNAP ON makes a perfect topfil process possible.



**2 PUMPEN
ZUR AUSWAHL**

**2 PUMPS
AVAILABLE**



Standard Closure System
Nozzle Closure System

**Patentiert
Patented**

Nozzle Closure System

Das Nozzle Closure System (NCS) bietet optimalen Schutz für empfindliche Produkte. Der neue Verschluss schützt die gesamte Öffnung und vermeidet mögliche Fremdkontaminationen. Das NCS bietet eine saubere Dosierung in kleinsten Mengen, so dass nur die gewünschte Menge abgegeben wird.

Nozzle Closure System

The Nozzle Closure System (NCS) provides optimal protection for sensitive products. The new closure protects the entire opening and avoids possible foreign contamination. The NCS offers clean dosage in the smallest amounts, so that only the required amount is dispensed.



Die nachhaltige Airless-Verpackung

Bester Schutz für alle wertvollen und sensiblen Texturen wie Cremes, Gels, Seren und Lotions. Zu 100 % aus Kunststoff und somit zu 100 % recycelbar ist sie auch Ecocert-konform und überzeugt durch die hervorragende Restentleerung.

Als Snap On Version bietet das Topfill System optimale Voraussetzungen für die Abfüllung und den Schutz der Texturen. Die präzise und flexible Dosierung und das in jeder Position, machen WAVE zu einer zukunftsweisenden Verpackung.

The sustainable airless packaging

Best protection for all valuable and sensitive textures such as creams, gels, serums and lotions. Made of 100 % plastic and thus 100 % recyclable, it is also Ecocert-compliant and convinces with its excellent residual emptying.

As a Snap On version, the Topfill system offers optimal conditions for filling and protecting textures. The precise and flexible dosing, in any position, makes WAVE a trendsetting packaging.